



Australian Government
Department of Foreign Affairs and Trade



Australian Government
Department of Foreign Affairs and Trade



Council for Australian–Arab Relations
مجلس العلاقات الأسترالية العربية



Council for Australian–Arab Relations
مجلس العلاقات الأسترالية العربية

مجلس العلاقات الأسترالية العربية

الخطة الإستراتيجية للفترة 2006 - 2009

Council for Australian–Arab Relations

Strategic Plan 2006-09

في الأول من يناير/كانون الثاني 2003 قام وزير الخارجية السيد Alexander Downer ووزير التجارة السيد Mark Vaile بتأسيس مجلس العلاقات الأسترالية العربية (CAAR). وعقد المجلس اجتماعه الأول في مارس/أذار 2003.

The Council for Australian–Arab Relations (CAAR) was established on 1 January 2003 by the Minister for Foreign Affairs, The Hon. Alexander Downer MP, and the Minister for Trade, The Hon. Mark Vaile MP. The Council held its first meeting in March 2003.

بيان المهام

يهدف مجلس العلاقات الأسترالية العربية إلى تشجيع المصالح المشتركة والتفاهم الأعمق بين الشعبين الأسترالي والعربي وإلى تقبل كلا الطرفين لثقافة الآخر وقيمه واعتقاداته وتنوعه.

Mission Statement

The Council for Australian–Arab Relations aims to promote between the peoples of Australia and the Arab world mutual interests and a greater understanding and acceptance of each others' cultures, values, beliefs and diversity.

Objectives

The CAAR will

- 1 create partnerships which promote people-to-people links with Australia in countries of the Arab region
- 2 promote the mutual exchange of information and ideas of excellence between Australia and Arab countries
- 3 develop and promote the engagement of youth between the regions.

Business Plan

Each year the Council will develop an annual business plan of activities.

Activities

Council priorities for the three-year period ending 30 June 2009 will include

- activities that promote Australia as a modern and sophisticated society and a competitive and high-quality destination for a range of interests that would include education, tourism, sporting activities and investment in those industries where Australia enjoys a strong international advantage
- promoting and supporting exchanges by young professional and business leaders in Australia and the Arab world
- annual visits by a CAAR delegation to a range of Arab countries, to identify potential for the region and opportunities for Australia
- support for public diplomacy and cultural activities that showcase Australia as a diverse and dynamic society
- other activities that encourage suitable commercial sponsorships for CAAR-supported projects.

الأهداف

يقوم مجلس العلاقات الأسترالية العربية بالتالي:

- 1 خلق الشراكات التي تشجع الروابط بين شعبي أستراليا وبلدان العالم العربي
- 2 الترويج للتبادل المشترك للمعلومات والأفكار المبدعة بين الدول العربية وأستراليا
- 3 تطوير روح التآخي بين شباب المنطقتين والترويج لها.

خطة العمل

يقوم المجلس سنويا بتحضير خطة عمل لنشاطاته.

النشاطات

تشمل أولويات المجلس لفترة السنوات الثلاثة القادمة والتي تنتهي في 30 يونيو /حزيران 2009 ما يلي:

- النشاطات التي تهدف إلى ترويج أستراليا كمجتمع حديث ومتطور وكمكان رفيع المستوى وتنافسي له الأفضلية عالميا لمجموعة من المصالح بما فيها التربية والتعليم والسياحة والنشاطات الرياضية والاستثمار في الصناعات التي تتمتع أستراليا بسيط عالمي قوي في توفيرها
- الترويج للتبادل بين المهنيين الشباب ورواد الأعمال التجارية في أستراليا والعالم العربي ودعم هذا التبادل
- قيام وفد المجلس (CAAR) بزيارات سنوية إلى مختلف الدول العربية للتعرف على مقدرات المنطقة والفرص المتاحة فيها لأستراليا
- دعم الدبلوماسية الجماهيرية والنشاطات الثقافية التي تعرض أستراليا كمجتمع متنوع وحيوي
- أية نشاطات أخرى تشجع الدعم التجاري المناسب للمشاريع التي يدعمها المجلس.

www.dfat.gov.au/caar